

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS Date: 10-08-2026 02:07:28 PM Subject: Call for an extraordinary general meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية والكيمائية التاريخ: 10-08-2026 02:07:28 PM الموضوع: دعوة اجتماع هيئة عامة غير عادي
We received today, August 10, 2026, an invitation to an extraordinary general meeting of the Arab Center for Pharmaceutical and Chemical Industries Company from the Companies Controller, as attached, based on a request from a shareholder owning more than 15% of the company's shares, to amend Article 32 of the company's articles of association and elect a new board of directors, as attached.	وردتنا بتاريخ اليوم 2026/8/10 دعوة لاجتماع هيئة عامة غير عادي لشركة المركز العربي للصناعات الدوائية والكيمائية من عطوفة مراقب عام الشركات وكما هو مرفق وذلك بناء على طلب من مساهم يملك اكثر من 15% من اسهم الشركة لتعديل المادة 32 من النظام الاساسي للشركة وانتخاب مجلس ادارة جديد وكما هو مرفق
10-08-2026	10-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad ja'ara	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad ja'ara